
КРЕМЕНЧУЦЬКА МІСЬКА РАДА  
ПОЛТАВСЬКОЇ ОБЛАСТІ 

 
ПРОТОКОЛ 

пленарного засідання позачергової дев’ятої  сесії  
Кременчуцької міської ради VIІ скликання 

 
 

м. Кременчук       23 червня 2016 року 
         Велика зала міської ради 
         10:00 год. 
 

Президія сесії: 
 
 
Малецький В.О.  – міський голова  
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
  
 

Головуючий на пленарному засіданні позачергової дев’ятої сесії міської 
ради VII скликання міський голова Малецький Віталій Олексійович. 
 
Малецький В.О. – міський голова 

 
        13 червня під час несення служби в селі Мирне Мелітопольського району 
помер військовослужбовець військової частини В 2095 ОЛЕКСАНДР 
ОЛЕКСАНДРОВИЧ ОСИПОВ. 
 20 червня у Києві на Майдані Незалежності попрощалися з бійцем з 
Кременчука ВОЛОДИМИРОМ ЯКОВИЧЕМ САМОЙЛЕНКОМ – 56-річний 
боєць батальйону «АЙДАР» помер 16 червня у київському шпиталі від зупинки 
серця. 
 

(Депутати вшанували пам’ять земляків хвилиною мовчання) 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Просив секретаріат (Проценко Зінаїда Валеріївна, Головко Валентина 
Данилівна, Почтовюк Андрій Борисович,  Шляхова Ольга Олегівна), лічильну 
комісію (Лозовик Дмитро Борисович, Таценюк Віталій Дмитрович, Гордєєва 
Валентина Яківна, Іванян Геннадій Михайлович, Костромінов Сергій 
Анатолійович, Піддубна Оксана Миколаївна, Угніч Григорій Анатолійович, 
Шибашов Володимир Вікторович) бути готовими до роботи.  
 
 



Малецький В.О. – міський голова 
 

Оголосив реєстрацію депутатів та нагадав, що засідання позачергової 
дев’ятої сесії міської ради проводиться з використанням електронної системи 
голосування «РАДА - В». 
 Загальний склад Кременчуцької міської ради 42 депутати (+ міський 
голова). Прибуло та зареєструвалось 33 депутати. Необхідний кворум для 
проведення сесії є. Після реєстрації депутати заходили до зали.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Запропонував голосувати за відкриття сесії. 

 
Голосували:  «за» - 33 

«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

  
Оголосив позачергову ІХ сесію Кременчуцької міської ради відкритою. 

 
(Звучав Гімн України) 

 
Малецький В.О. - міський голова 
 

На пленарне засідання позачергової дев’ятої  сесії міської ради 
запрошені: депутати Верховної Ради України, депутати обласної ради, 
прокурор міста, члени виконавчого комітету, начальник Кременчуцького 
міського відділу поліції ГУ НП України в Полтавський області, начальник 
управління СБУ м.Кременчука в Полтавській області, начальник 
Кременчуцького міськрайонного відділу Управління державної служби України 
з НС у Полтавській області, Єпископ Кременчуцький і Лубенський Владика 
Ніколай, Благочинний Кременчуцького округу Української православної 
церкви Київського патріархату протоієрей отець Володимир, начальники 
Автозаводської та Крюківської районних адміністрацій виконавчого комітету 
Кременчуцької міської ради, керівники структурних підрозділів виконкому 
міської ради, акредитовані засоби масової інформації, громадськість міста. 
 

СКЛАД 
секретаріату Кременчуцької міської ради Полтавської області  

VII скликання 
 
1. Проценко Зінаїда Валеріївна   – від фракції «Поруч» 
 
2. Головко Валентина Данилівна  – від фракції «Рідне місто 
 



3. Почтовюк Андрій Борисович  – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

4. Шляхова Ольга Олегівна   – від фракції «Батьківщина» 
 
 

СКЛАД 
лічильної комісії Кременчуцької міської ради Полтавської області 

VII скликання 
 

1. Лозовик Дмитро Борисович   – від фракції політичної партії  
   «Блок Петра Порошенка 
   «СОЛІДАРНІСТЬ» 

 
2. Таценюк Віталій Дмитрович   – від фракції «Батьківщина» 
 
3. Гордєєва Валентина Яківна   – від фракції політичної партії 

   «Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
4. Іванян Геннадій Михайлович  – від фракції «Опозиційний блок» 
 
5. Костромінов Сергій Анатолійович – від фракції політичної партії 

   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
6. Піддубна Оксана Миколаївна  – від фракції «УКРОП» 
 
7. Угніч Григорій Анатолійович   – від фракції «Поруч» 
 
8. Шибашов Володимир Вікторович – від фракції «Рідне місто» 
 
 
Малецький В.О. - міський голова 
 

Відповідно до Положення про почесні звання України, затвердженого 
Указом Президента України від 29 червня 2001 року № 476\2001 почесне 
звання  України «Мати – героїня» присвоюється жінкам, які народили та 
виховали до восьмирічного віку п’ятьох і більше дітей, у тому числі дітей, 
усиновлених у встановленому законодавством порядку, враховуючи 
вагомий особистий внесок у виховання дітей у сім'ї, створення сприятливих 
умов для здобуття дітьми освіти, розвитку їх творчих здібностей, формування 
високих духовних і моральних якостей. 
         Указом Президента України від 07 травня 2016 року № 198/2016 почесним 
званням України «Мати – героїня» була нагороджена громадянка Алєксєєнко 
Надія Вікторівна – пенсіонер, народилася 19 листопада 1959 року в с. 
Бригадирівка Козельщинського району Полтавської області. Разом з чоловіком 



Алєксєєнком Валерієм Даниловичем народила і виховала 5- х дітей і є 
особистим для них прикладом як людина порядна, добросовісна, працьовита, 
чуйна, здатна допомогти в скрутну хвилину. 
 

(Вручення нагороди та квітів) 
 
Малецький В.О. - міський голова  
 
 Проінформував присутніх про ХІІ муніципальний український форум 
керівників міст та органів місцевого самоврядування, представників об’єднаних 
територіальних громад, органів виконавчої влади, керівників міністерств, 
відомств, що проходить зараз в м.Одесі. На ньому розглядаються питання 
стратегії, розвитку місцевого самоврядування в Україні. Вчора розглядались 
питання, пов’язані з економічним розвитком. Зазначив, що додаються та 
розширюються повноваження  органів виконавчої влади з відповідним 
фінансуванням. Висловив сподівання, що всі пропозиції, напрацьовані під час 
форуму, ляжуть в основу законопроектів та стосуються розвитку 
територіальних громад. 
 Повідомив, що наше місто відзначено як лідера у напрямку розвитку 
місцевого самоврядування. 
  

Продемонстровано скан-копію «Регламенти міських рад», в якій 
продемонстровано рейтинг регламентів міських рад на навідповідність 
демократичним принципам.  
 

Міський голова нагадав, які були обговорення нанішнього Регламенту 
Кременчуцької міської ради. Подякував секретареві міської ради Гриценку 
Ю.В., Усановій О.П., депутатам та всім учасникам  цього процесу за  роботу 
над Регламентом, пропозиції та обговорення його і прийняття. Кременчук 
увійшов до ТОП-5 міст України по оцінці якісності та демократичності 
Регламенту міської ради. 

 
Продемонстровано слайд про помічників-консультантів депутатів міських 

рад. 
 
Міський голова зазначив, що 9 міст України на першому місці в 100% 

рейтингу, м.Кременчук на 8-му місці в цій градації: кількість консультантів і 
якість опрацювання документів, нормативне забезпечення роботи помічників-
консультантів депутатів міських рад. 

 
Міський голова зупинився на електронних петиціях, зазначив, що наше 

місто у ТОП-5 зі 100% найбільш практично діючими петиціями. Повідомив, що 
колеги пропонували дворівневі вирішення через електронну пошту та СМС-
повідомлення. Але це ще більш ускладнить процедуру. Потім зазначив, що є 
над чим працювати в плані регламенту виконкому (13% із 100%).  



Малецький В.О. – міський голова 
 
 Пояснив обставини, що склались з індустріальним парком та повідомив, 
що з метою недопущення ліквідації індустріального парку «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» 
та виключення його з реєстру індустріальних парків України, конкурсною 
комісією з вибору керуючої компанії було запропоновано обрати в якості 
керуючої компанії комунальне підприємство «Кременчуцький центр 
міжнародних зв’язків та економічного розвитку міста «Кременчук Інвест» 
Кременчуцької міської ради. Тому на виконання Закону України «Про 
індустріальні парки» та згідно з розпорядженням від 21.06.2016 № 196 – Р «Про 
скликання позачергової ІХ сесії Кременчуцької міської ради Полтавської 
області VII скликання»  виноситься питання: 
 

1. Про затвердження переможця конкурсу з вибору керуючої компанії 
індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» у місті Кременчук та затвердження 
договору про створення та функціонування індустріального парку 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ». 
 
Доповідає: Мельник А.В. – директор КП «Кременчук Інвест» 
 

Запропоновано проект порядку денного  позачергової ІХ сесії міської 
ради прийняти за основу. 

 
Голосували:  «за» - 31 

«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що розділ «Різне» на позачергову сесію не виноситься.  
  
 Запропонував включити депутатські запити та заяву до порядку денного і 
прийняти в цілому порядок денний. 
 

Порядок денний та регламент роботи  
позачергової ІХ сесії Кременчуцької міської ради: 

 
1. Заява Піддубної О.М. щодо придбання морозива на святкування Дня захисту 
дітей від імені народного депутата. 
 (5 хв.)       
 
2. Депутатський запит щодо інформування Кременчуцької виборчої комісії 
Полтавської області про дострокове припинення повноважень депутата 
Кременчуцької міської ради Проценко З.В. 
 



Доповідає: Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 (5 хв.)        
 
3. Депутатський запит щодо пропозиції уточнення реквізитів рішень 
Кременчуцької міської ради позначками для полегшення пошуку та 
розпізнавання на сайті у вигляді, запропонованому в запиті. 
 
Доповідає: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції політичної  
 (5 хв.)           партії «Об’єднання «САМОПОМІЧ»  
 
4. Депутатський запит про присвоєння звання «Почесний громадянин міста 
Кременчука» відомому кременчуцькому політичному діячу та журналісту 
Просяник  Тамарі Дмитрівні. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 (5 хв.)    
     
5. Депутатський запит про масові скарги мешканців лівобережної частини 
м.Кременчука у травні-червні цього року на стійкий неприємний запах у 
повітрі; надання інформації щодо виявлених джерел забруднення атмосферного 
повітря, про перевищення ГДК викидів шкідливих речовин відповідними 
промисловими підприємствами і про вжиті заходи з боку виконавчого комітету 
міської ради для виявлення порушників екологічного законодавства. 
 
Доповідає: Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 (5 хв.)        
 
6. Про затвердження переможця конкурсу з вибору керуючої компанії 
індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» у місті Кременчук та затвердження 
договору про створення та функціонування індустріального парку 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ». 
 
Доповідає: Мельник А.В. –директор КП «Кременчук Інвест» 
 (10 хв.) 
 
 

Голосували:  «за» - 33 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 2 

 (порядок денний затверджено в цілому) 
 
 Під час заслуховування депутатських запитів депутати виходили та 
заходили до зали. 
 
 



1.СЛУХАЛИ:  Заява щодо придбання морозива на святкування Дня захисту  
дітей від імені народного депутата. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції УКРОП 
(інформацію заслухано) 

 
2.СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо інформування Кременчуцької  

виборчої комісії Полтавської області про дострокове 
припинення повноважень депутата Кременчуцької міської 
ради Проценко З.В. 
Інформувала: Піддубна О.М. – депутат міської ради від  

   фракції УКРОП 
(депутатський запит зачитано) 

 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
 Надав короткий коментар озвученого депутатського запиту, вказав, що 
процитовано тільки частину п.7 ст.5 Закону України «Про статус депутатів 
місцевих рад, зазначив, що вказана норма не може бути застосована до даних 
правовідносин. 
 
Ульянов Р.А. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  

        Порошенка» 
 
 Погодився  зі сказаним, вказав, що стаття, за якою притягувалась Зінаїда 
Проценко до відповідальності, не передбачає такого виду відповідальності. 
 
ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 
 

Голосували:  «за» - 7 
«утрималось» - 6 
«проти» - 7 
«не голосувало» - 14 

(поіменне голосування) 
 

3. СЛУХАЛИ:  Депутатський запит щодо пропозиції уточнення реквізитів  
рішень Кременчуцької міської ради позначками для 
полегшення пошуку та розпізнавання на сайті у вигляді, 
запропонованому в запиті 
Інформувала: Гордєєва В.Я. – депутат міської ради від фракції  

політичної партії «Об’єднання 
«САМОПОМІЧ» 

(депутатський запит зачитано) 
 

ВИРІШИЛИ:  не підтримувати депутатський запит. 



Голосували:  «за» - 10 
«утрималось» - 3 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 22 

 
4. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Головача О.Л. про присвоєння звання  

«Почесний громадянин міста Кременчука» відомому 
кременчуцькому політичному діячу та журналісту Просяник  
Тамарі Дмитрівні. 

   Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції  
         «Батьківщина» 

(депутатський запит зачитано) 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 34 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 1 

 
5. СЛУХАЛИ: Депутатський запит Головача О.Л про масові скарги  

мешканців лівобережної частини м.Кременчука у травні-
червні цього року на стійкий неприємний запах у повітрі; 
надання інформації щодо виявлених джерел забруднення 
атмосферного повітря, про перевищення ГДК викидів 
шкідливих речовин відповідними промисловими 
підприємствами і про вжиті заходи з боку виконавчого 
комітету міської ради для виявлення порушників екологічного 
законодавства. 
Інформував: Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції  

         «Батьківщина» 
(депутатський запит зачитано) 

 
Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Висловив свою точку зору на дане питання, зазначив, що воно актуальне. 
Вважав роботу екологічної лабораторії міста незадовільною, наполягав 
скликати засідання своєї профільної депутатської комісії найближчим часом 
для визначення плану роботи та відпрацювання механізму подальшої роботи 
ефективності, діяльності і реагування. 
 
Малецький В.О. – міський голова 
 



Зазначив, що викиди зафіксували, але підтвердити, що саме з того чи 
іншого підприємства були викиди не є можливим - підприємства подібні 
виміри не проводили. 
 Звернувся до начальника відділу екологічної безпеки ознайомити з 
роботою лабораторії депутатів профільної комісії і дійсно активізувати роботу 
по виявленню джерел забруднення. 
 
ВИРІШИЛИ:  підтримати депутатський запит (додається). 
 

Голосували:  «за» - 35 
«утрималось» - 0 
«проти» - 0 
«не голосувало» - 0 

 
6. СЛУХАЛИ:  Про затвердження переможця конкурсу з вибору керуючої  

компанії індустріальним парком «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» у місті 
Кременчук та затвердження договору про створення та 
функціонування індустріального парку «ЦЕНТРАЛЬНИЙ». 
Доповідач: Мельник А.В. –директор КП «Кременчук Інвест» 

 
Інформував присутніх про історію та концепцію індустріального парку, 

проведення конкурсів з вибору керуючої компанії. Наголосив, що всі 
процедури стосовно створення зазначеного праку проводились відповідно до 
Закону України «Про індустріальні парки». Зазначив, що індустріальний парк 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» у місті Кременчук створено рішенням  Кременчуцької 
міської ради Полтавської області 26 червня 2013 року. 

Наразі склалася така ситуація, що, якщо не буде укладено договір про 
створення та функціонування індустріального парку до 26 червня 2016 року, то 
індустріальний парк «ЦЕНТРАЛЬНИЙ» буде ліквідовано. 

З метою недопущення ліквідації індустріального парку 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» та виключення його з Реєстру індустріальних парків 
України, конкурсною комісією з вибору керуючої компанії було запропоновано 
обрати в якості керуючої компанії комунальне підприємство «Кременчуцький 
центр міжнародних зв’язків та економічного розвитку міста «Кременчук 
Інвест» Кременчуцької міської ради. 
 Зупинився на двох схемах, наданих депутатам до розгляду, на 
перспективах індустріального парку, прокоментував їх.  Проінформував про 
досвід польського міста-побратима Бидгощ у створенні подібного 
індустріального парку.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Повідомив, що на форумі в м.Одесі піднималося питання про те, що 
об’єднаним територіальним громадам надати землі за межами населених 
пунктів. Це викликано тим, що міста не можуть вже розвиватись, у них немає 



території. У нас історично унікально – у нас є територія, на яку ми можемо 
виходити. Зазначив на комунікативній схемі подальшого розвитку, про рішення 
виконавчого комітету. 
 
ВИСТУПИЛИ: 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що для нього цей проект є інвестиційно привабливим, але 
статус землі треба було б відпрацювати. Зупинився на питаннях, що хвилюють, 
висловив свої сподівання. Висловився свою точку зору щодо підтримки та 
непідтримки проекту. 
 
 Міський голова звернувся до директора КП «Кременчук Інвест» 
Мельника А.В. з проханням через півроку надати інформацію, як ця територія 
буде розвиватись. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив на необхідності представлення плану дій для чіткого бачення 
питання. Цікавився кадровим потенціалом для такої роботи. Висловив 
зауваження стосовно пункту 5.7.1. договору щодо умов розторгнення договору 
– запропонував внести технічну правку. 
 
Мельник А.В. – директор КП «Кременчук Інвест» 
 
 Надавав вичерпні відповіді на поставлені запитання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Цікавилась станом комунікацій та доріг до індустріального парку 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ», ставила інші запитання доповідачеві, зазначила на 
великому терміні (50 років) договору. Зачитала права керуючої компанії. 
 
Мельник А.В. – директор КП «Кременчук Інвест» 
 
 Надавав вичерпні відповіді на поставлені запитання. 
 
 Міський голова надав роз’яснення щодо будівництва доріг, ліній 
електропередач і комунікацій, та коштів на проектну документацію. 
 
Головач О.Л. – депутат міської ради від фракції «Батьківщина» 
 
 Зазначив на зміні психології до ставлення у цьому питанні. Зупинився на 
позитивних сторонах діяльності КП «Кременчук Інвест» та його директора, на 



перспективах та подальших умовах, які необхідно буде виконувати. Закликав 
про необхідність термінового прийняття та підтримки цього рішення, 
необхідності вироблення алгоритму подальших дій.  
 
Кавунник Д.В. –  депутат міської ради від фракції політичної партії  
   «Радикальна партія Олега Ляшка» 
 
 Зазначив на відсутності проектів розвитку, наголосивши, що прийняття 
цього рішення -  це початок путі. 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Звернувся до депутатів з роз’ясненням мети сьогоднішнього зібрання. 
Зазначив, що надалі необхідне буде окреме засідання з цього питання, 
наголосив на технічному вирішенні зараз та доопрацюванні його потім. 
 

Прокоп О.Е. – депутат міської ради від фракції політичної партії «Об’єднання  
      «САМОПОМІЧ» 

  
 Цікавився преференціями для потенційних інвесторів та можливістю 
надання ці земельні ділянки для користування фермерам під сінокосіння – бо це 
заробітки в бюджет.  
  
Малецький В.О. – міський голова 
 
 Надав пояснення щодо спроб звільнення від внесків в інфраструктуру, але 
в межах законодавства. 
 

Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Зазначив, що індустріальний парк не замінить жодного промислового 
підприємства міста, де працюють тисячі працівників, це - мала кількість 
робочих місць.  
 

Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(до Мельника А.В.) 
 
 Зазначив на правильному прийнятті критики, виправленні 
недопрацювань. Закликав до серйозного виконання цієї роботи. 
 

Роженко О.А. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Зазначив, що робота по вибору інвестора в індустральному парку 
«ЦЕНТРАЛЬНИЙ» протягом трьох років закінчилась нічим. Проінформував 
про три варіанти дій на сьогоднішній день, про необхідність протягом 1-1,5 міс. 



надати план дій. Зупинився на процесі переводу призначення землі з 
сільськогосподарської в землі промислового призначення. Запропонував 
створити на період виконання КП «Кременчук Інвест» функцій керуючої 
компанії координаційну раду з депутатів фракцій, які будуть координувати та 
узгоджувати поточну діяльність. Зазначив на законному використанні земель 
індустріального парку.  
 
Малецький В.О. – міський голова 
 

Доручив Мельнику А.В. надати пропозиції щодо створення 
координаційної (наглядової) ради з числа депутатів міської ради з функціями 
контролю за реалізацією зазначеного проекту та надати план дій щодо його 
виконання. 
 
Піддубна О.М. – депутат міської ради від фракції УКРОП 
 
 Висловила своє ставлення до цього питання, зазначивши, що інвесторів 
не буде та на що необхідні будуть кошти. Зазначила, що дане рішення 
приймається з грубим порушенням законодавства. 
 Заявила від імені фракції УКРОП, що члени фракції з цього питання 
будуть голосувати «проти».  
 
Роженко О.А. - депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
(репліка) 
 
 Запропонував, щоб всі кошти, направлені на здійснення цього проекту, 
контролювались міською радою та координаційною радою, яка буде створена. 
 
Іванян Г.М. – депутат міської ради від фракції «Опозиційний блок» 
 
 Цікавився можливістю прийняття рішення без п.2. 
 
Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Запропонував в п.7.5.1 договору прибрати слово «істотного». 
 
Мирошніченко В.В. – начальник юридичного управління 
 
 Прокоментував пропозицію з місця, без мікрофону. 
 
Ульянов Р.А. -  депутат міської ради від фракції політичної партії «Блок Петра  

        Порошенка» 
 

 Висловив свою точку зору щодо необхідності прибрати слово 
«істотного». 



Плескун О.В. – депутат міської ради від фракції «Рідне місто» 
 
 Наполягав на виключенні слова «істотного» з тексту п.7.5.1. 
 
Павленко Г.М. – депутат міської ради від фракції політичної партії  

«Об’єднання «САМОПОМІЧ» 
 
 Ставила питання щодо привілеїв оподаткування та пільг, цікавилась 
звітуванням КП «Кременчук Інвест». 
 
Гриценко Ю.В. – секретар міської ради 
 
 Повідомив, що всі звіти, які приймаються рішеннями ради, перебувають 
на контролі. Щомісяця є аналіз виконання цих рішень. За підсумками року 
«Кременчук Інвест» буде заслухано на комісії і розглядатиметься депутатами 
Кременчуцької міської ради. 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив проект рішення на голосування  за основу. 
 

Голосували:  «за» - 29 
«утрималось» - 1 
«проти» - 4 
«не голосувало» - 0 

 
 Депутат Таценюк В.Д. просив зарахувати його голос «за» (всього «за» - 
30). 
 
Малецький В.О. – міський голова  
 
 Поставив на голосування пропозицію депутата Плескуна О.В. про 
внесення змін до VІІ розділу договору: виключити слово «істотного» з п.7.5.1.  
 

Голосували:  «за» - 23 
«утрималось» - 4 
«проти» - 1 
«не голосувало» - 7 

(пропозиція приймається) 
 

ВИРІШИЛИ:  прийняти рішення в цілому зурахуванням змін, як рішення  
міської ради  (додається). 

 
Голосували:  «за» - 29 

«утрималось» - 1 



«проти» - 5 
«не голосувало» - 0 

 
ВИСТУПИЛИ: 
 

Полюхович С. А. -  керівник громадського об’єднання «Громадський контроль  
    та допомога» 

 
 Проінформував присутніх про свою роботу в комітеті Верховної Ради 
України  з питання створення експертного кредитного виробництва, про 
необхідність плану подальших дій щодо проекту індустріального парку та 
взяття його під особистий контроль депутатів. 
 
Красовський К. В. -  очільник Кременчуцького міського осередку ВО  

       «Свобода», помічник народного депутата 
 
 Подякував за правильно прийняте рішення, зауважив на поважному 
ставленні до всіх законів, зазначив на ситуації про сплату податків на місцях на 
рівні законодавства. 
 
Трофименко В.І. - громадська діячка м.Кременчука 
 
 Висловила свою особисту думку щодо прийнятого рішення та стосовно 
вшанування депутатами загиблих героїв. 
  
Малецький В.О. – міський голова 
 

Проінформував присутніх про дату наступної чергової сесії 
Кременчуцької міської ради, яка відбудеться  30 червня  2016 року.  
 

(Звучав Гімн України) 
 
 
 
МІСЬКИЙ ГОЛОВА       В.О. МАЛЕЦЬКИЙ 
 
 
ГОЛОВА СЕКРЕТАРІАТУ     З.В. ПРОЦЕНКО 


